
 
 

 
 

 

 

 

2025 中國香港小型賽車錦標賽 2025 Hong Kong China Karting Championship 

賽事通告 Race Notice 

賽事組別 Categories: 

1. 賽事組別由原先的三個組別修正爲四個組別，分別為兒童組、青少年組、成人組及大師組。 

The race categories were changed from three to four, namely Cadet, Junior, Senior and Master. 

2. 大師組參加者的成績將不計算作 2025 斯里蘭卡亞太賽車錦標賽選拔賽的一部分。 

The results of Master category participants will not be counted in the selection process of the 2025 Sri- 

Lanka Asia Pacific Motorsport Championship. 

3. 參加大師組的年齡要求為三十二歲及以上。 

The age requirement for the Master category is thirty-two (32) and above. 

賽事安排 Race Arrangements: 

1. 本賽事將與 NKCC 全國卡丁車俱樂部杯-深圳站合辦，所有參加者將根據相應組別共同完成

賽事。 

This race will be co-organized with the NKCC, and all participants will complete the race together 

according to the corresponding categories. 

2. 所有賽事規例將跟隨 NKCC 全國卡丁車俱樂部杯 -深圳站的賽事章程 

https://nkcc-hkckc-2025shajing-raceregulations.tiiny.site 

All rules will follow the race regulations of NKCC -Shenzhen 

https://nkcc-hkckc-2025shajing-raceregulations.tiiny.site 

 

頒獎安排 Prize Giving Arrangements: 

1. 中國香港汽車會將頒發獎盃予 2025 中國香港小型賽車錦標賽各組別中的前三名優勝者。 

The Hong Kong, China Automobile Association will present trophies to the top three winners in each 

category of the 2025 Hong Kong China Karting Championship. 


